
Rada Miejska w Grodzisku Wielkopolskim

Protokół nr 7/2024
Z posiedzenia VII Sesji Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim w dniu 08 października 2024
Miejsce posiedzenia: Centrum Kultury RONDO ul. Kolejowa 12 w Grodzisku Wielkopolskim
Obrady rozpoczęto 08 października 2024 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 15:45 tego samego 
dnia
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków
Obecni:
Izabela Drgas
Karolina Duma-Guemise
Józef Gawron
Danuta Grzanowska
Anna  Koza
Przemysław Lange
Katarzyna Lusina
Rafał Maluśki
Dariusz Matuszewski
Wojciech Michalski
Karolina Nadobnik
Dorota Przybysz
Szymon Strugała
Sebastian Tuliński
Weronika Tullin

Ad 1.  Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Koza, która 
powitała wszystkich zebranych.

Ad 4. Przewodnicząca Rady  Pani Anna Koza przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia
2. Powitanie radnych i zaproszonych gości
3. Stwierdzenie quorum
4. Przyjęcie porządku obrad
5. Interpelacje i zapytania radnych
6. Podjęcie uchwał w sprawie:
 a) zmian w budżecie gminy
 b) zmiany WPF Gminy na lata 2024-2035
 c) wyrażenia woli realizacji zadania pod nazwą „Termomodernizacja budynku Szkoły 
Podstawowej w Kąkolewie”
7. Wolne głosy i wnioski
8. Zakończenie posiedzenia

Głosowano w sprawie
Przyjęcie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Anna  Koza, Przemysław Lange, Katarzyna
Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, Karolina Nadobnik, Dorota 
Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin



PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Danuta Grzanowska

Ad 5. Interpelacje i zapytania radnych – nie wniesiono

Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie:
 a) zmian w budżecie gminy
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Prusak.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie
zmian w budżecie gminy
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Anna  Koza, Przemysław Lange, Katarzyna
Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, Karolina Nadobnik, Dorota 
Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Danuta Grzanowska
Uchwała nr VII/51/2024 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.

 b) zmiany WPF Gminy na lata 2024-2035
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Prusak.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie
zmiany WPF Gminy na lata 2024-2035
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Anna  Koza, Przemysław Lange, Katarzyna
Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, Karolina Nadobnik, Dorota 
Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Danuta Grzanowska
Uchwała nr VII/52/2024 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 c) wyrażenia woli realizacji zadania pod nazwą „Termomodernizacja budynku Szkoły 
Podstawowej w Kąkolewie”
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Agata Stachowska-Kinecka – Naczelnik Wydziału 
Rozwoju Gminy



Do projektu nie wniesiono uwag.
Głosowano w sprawie
wyrażenia woli realizacji zadania pod nazwą „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej 
w Kąkolewie”
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne
ZA (14)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Anna  Koza, Przemysław Lange, Katarzyna
Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, Karolina Nadobnik, Dorota 
Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Danuta Grzanowska
Uchwała nr VII/53/2024 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7. Wolne głosy i wnioski
W dyskusji wzięli udział:
- Radny Rafał Maluśki przedstawił wniosek mieszkańców ulicy Łyżwiarskiej w sprawie zmiany 
organizacji ruchu na tej ulicy z jednokierunkowej na dwukierunkową. Pismo w tej sprawie zostało 
przekazane Burmistrzowi Grodziska Wielkopolskiego.

Ad 8. Przewodnicząca Rady o godz. 16,45 zakończyła posiedzenie VII Sesji Rady Miejskiej, 
dziękując wszystkim za czynny udział w  obradach.

 Załączniki stanowią:

1. Listy obecności

2. Uchwały od Nr  VII/51/2024 do Nr VII/53/2024

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim

Anna Koza

Przygotowała: Hanna Maciejewska


